
 

 
 

Referat for bestyrelsesmøde nr.21 
Syd- & Østsjællands Fodbolddommerklub 

22/6  2011 kl. 18:00 
  

Fremmødte: Claus Olsson (CO) John Hansen (JH) Jens Egsgård (JE) Buller Friis (BF) Jens 
Pedersen (JP) 

 

1) Godkendelse af dagsorden: 
Godkendt med tilføjelser i 6:1 Uddeling af nåle 6:2 Vejlederudvalget på budgettet 2012 

 

2) Godkendelse og underskrivelse af sidste referat: 
Referat godkendt og underskrevet uden bemærkninger. 

 

  3) Nyt fra formanden (CO): 
3.1) Orientering fra DBU, SBU, DFU, SFU, DIF, DGI, Firma sport: 
DBU sjælland offentliggør alle oprykninger den 24/6 2011 på deres hjemmeside. 
CO oplyste at SØF har fået 29 oprykninger og 8 nedrykninger. 
Udviklere er Jesper Jensen rykket op i Danmarksserien og Claus Olsson er rykket op i Slællandsserien. 
3.2) Information almen 
 På mødet den 28/6 i dommerudvalget er spørgsmålet om S/3 dommernes indstillinger skal overgå til 
dommerklubberne, taget af bordet..  Det vil blive obligatorisk at serie 2 dommerne skal testes og at de serie 
3 dommere som ønsker det, kan blive testet frivilligt. 
CO havde kun ros til SØFs aktiviteter og man kunne se på oprykningerne at det der blev udført har båret 
frugt. CO oplyste at han og andre udviklere havde været nede og hjælpe ved ”Pinsestævnet” i Næstved. 
Han opfordrede SØFs egne vejledere/udviklere til at give en hånd med ved dette stævne og hvor man så 
kunne blive coachet af en erfaren udvikler. 

 

  4) Nyt fra kassereren (JE): 
4.1) Medlemsliste  
Medlemstal er pt. 296 medlemmer. 
Medlemsliste ikke udsendt da alle oprykningerne først offentliggøres den 24/6, men vil blive udsendt efter 
offentliggørelsen. Bestyrelsen var enige om at der skal sendes en medlemsliste til SØFs webmaster 
således at medlemslisten på hjemmesiden bliver opdateret. 
4.2) Information om regnskab: 
JE oplyste status på regnskab i alle udvalg. 
4.3) Information vedr. budget: 
4.4) Information almen: 
JE var blevet ringet op af SØFs rekvisit mand Palle Jensen vedr. at hæve prisen til 20,00 kr. / DFUmærke. 
 Bestyrelsen var enige i at hæve prisen til 20,00 kr. 
JE oplyste at der ingen restancer er vedr. kontingent. 

 
 

  5) Nyt fra udvalg: 
5.1) Information fra Uddannelsesudvalget: (JH) 
JH havde talt med Tom Carlsson vedrørende at der bør være en fra uddannelsesudvalget når dommerne 
indstilles til oprykninger i serie 5 og 4 således at de  kan bidrage med oplysninger  vedr. møde aktivitet mm. 
SØFs bestyrelse var enige om at dette var en god ide.  
 
JH udleverede plankalender for SØFs aktiviteter . 
 
JH oplyste at det var gået godt for SØFs dommere ved ”Pinsecup” i Næstved 
 
Tom Carlsson og Ole H Sørensen holdt midtvejsmøde på Køge vandrerhjem med nye dommere den 16/6, 
hvor dommerne får lov til at fortælle om deres oplevelser på banen. 
 
5.2) Information fra Talentudvalget: (JH) 
Talenterne har været på Møn hvor Slællands mesterskaberne blev afholdt for fodboldungdom. Dommerne 
blev rost af arrangørerne. 
 
5.3) Information fra IT/web-udvalget:  (JP) 
JP orienterede om at der havde været indkaldt til møde i IT udvalget. På mødet var fremmødt Jørgen 
Fledelius (Webmaster) Tonni Ristorp (Administrator) og Jens Pedersen. Formålet med mødet var at SØFs 
Webmaster fik de samme beføjelser som Administrator. Administrator  oplyste at Webmaster har de 
samme beføjelser som administrator, og viste via computeren hvorledes at han kan komme ind bag ved 
hjemmesiden. Det viste sig så at der var nogle ting på hjemmesiden som Administrator heller ikke kunne 



 
klare men så skal gennem en Superadministrator. JF var tilfreds med den indsigt som han havde fået på 
dette møde. 
 
5.4) Information fra Indeudvalget: (CO) 
IAB 
 
5.5) Information fra Aktivitets-udvalget (JH) 
Der blev oplyst at turen til Herning m/ SØFs venner til U/21 EM var der ca. 10 deltagere som benyttede sig 
af tilbudet. 
 
5.6) Information udvalg. 
Info møder vil fremover blive arrangeret af DBU Sjælland  
CO oplyste at indstillingsudvalget vil blive suppleret med en person mere da det er et stort arbejde at 
gennemlæse alle udviklingerne. 
 

  6) Åben for tilføjelser:  
6.1) JH oplyste at han var kommet frem til at der skal uddeles 55 bronze nåle, 1 sølvnål og 1 guld nål. Da 
bestyrelsen ikke havde de medlemslister som drejer sig om PAF vil BF kontakte Thorkild Jensen vedr. 
PAFs arkiver.    
6.2)  Bestyrelsen var enige om at vejlederudvalget skal på det kommende budget 2012. Det vil indeholde 
møder i udvalget samt udgifter i Pinsecup i Næstved . 
6.4) 
6.5) 
6.6)  
 

  7) Eventuelt: 
 BF forespurgte om det nyoprettede ”TaskForce” virkede efter hensigten. CO oplyste at det
 efter hans mening virkede udmærket. 
 JP oplyste at dagsordenen ikke vil blive udsendt før den 23/8 2011. 
 

  8) Medtages på næste møde: 
 IAB 

 

9) Næste møde:  den 25/8 
 

10) Mærkedage indtil næste møde:  
 Diverse mærkedage blev fordelt mellem bestyrelse  

Lars Mortensen 50 år den 9/7 (BF) 

Lars Erik Clausen 50 år den 12/7 (JP) 

Lauge Mortensen Madsen 60 år den 18/7(JP) 

Hans Erik Nielsen 70 år den 22/7 (JH) 

Ivan Hansen  50 år den 30/7(JE) 

Jan Balsby Christensen 50 år den 7/8 (JE) 
 
 
 
 
 
 
 

Claus Olsson.    John Hansen  Jens Egsgård 

 

 

 

 

 

  Buller Friis     Jens Pedersen 


